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Linnea Hultmark (C), Ordförande 

Ulf Pettersson (S), vice ordförande 

Anders Johansson, RF SISU Västra Götaland 

Hanna Nordlöf, Fritidsutvecklare Hjo kommun 

Anders Arnoldsson, Hjo Badmintonklubb 
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Carl-Christian Schmiterlöw, Hjobygdens OK 

Elisabeth Johansson, IFK Hjo innebandy 

Markus Öhman, Hjo Velocipedklubb 

Pär Bergström, Föreningen Hjo Disc 

Rolf Eriksson, Norra Fågelås IF 

Stellan Rylander, Hökensås Golfklubb 

Tommy Thorsen, Blikstorps AIK 

Anders Arnoldsson och Anders Forslund 

Justeringens Kulturkvarteret 
plats och tid 
Underskrifter 

Anders Arnoldsson 

§ I 

Mötet öppnas 

Mötet öppnades av ordförande Linnea Hultmark. 

§2 

Val av protokollsjusterare. 

Rådet beslutade att utse Anders Arnoldsson och Anders Forslund. 

Sidan 
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§ 3 

Dagordning 

Rådet beslutade att godkänna föreliggande förslag till dagordning. 

§4 

Genomgång av föregående mötesprotokoll. 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och beslutades att läggas till handlingarna. 

§5 

Föreningarna informerar om nuläget 

Föreningarna som bedriver sin huvudsakliga verksamhet i Guldkrokshallen erbjöds att 
lite mer detaljerat beskriva sina föreningars verksamhet. Bland föreningarna som 
vistas i Guldkrokshallen, närvarade Hjo badmintonklubb och IFK Hjo 
innebandysektion på mötet: 

Hjo Badmintonklubb bildades 1971. Då fanns funderingar på att bygga en egen hall 
men då B-hallen var på gång inväntade man istället den. Föreningen inkluderades då 
mycket i utformningen av hallen. På 80-talet var uppnåddes föreningens hittills högsta 
medlemsantal; 150 medlemmar. Idag har föreningen runt 60 medlemmar, barn från 
förskoleklassålder upp till vuxna. Tränar tisdagar, torsdagar och söndagar. På 
söndagar är det familjetid, alla får komma och spela tillsammans. Föreningen satsar på 
att åka på ca två tävlingar per år. Det finns planer på att starta upp seniorverksamhet. 
Det finns som i de flesta föreningar, utmaningar kring ledarrekrytering. 

IFK Hjo innebandy har just nu igång innebandyskola (barn födda 2016-17), ett lag för 
barn födda 2014-15 och ett pojklag för 20 I 0-1 I. Poolspel väntar för innebandyskolan. 
Övriga lag spelar seriespel. Det såg i höstas inte ut som att det skulle bli någon 
innebandyskola pga ledarbrist men så klev två föräldrar in och räddade 
innebandyskolan. Familjeinnebandy erbjuds på fredagar, dit alla är välkomna. Krav på 
att en vuxen måste finnas med barnet som kommer. 

Övrigt inspel från IFK Hjo innebandy: Upplever en mättnad på administrationen kring 
idrotten, bland de som funnits med länge i föreningen. Upplevelse att föräldrar är 
rädda för att ställa upp pga av risken att få en ofrivillig uppgift som man inte kan 
hantera. Tydlighet gentemot föräldrar gällande vad ett uppdrag kan innebära är 
viktigt. 

Övriga föreningar fick frivilligt ta ordet om man hade något särskilt att informera om: 

Norra Fågelås IF har startat upp pingis i Gate på tisdagar, kl.18-20. Racket finns att 
låna. Alla åldrar är välkomna! 

Hjo Disc: Banan har varit öppen sedan i juni. Ca 1250 rundor är registrerade. Utöver 
olika delar av Sverige kommer spelare från Tyskland, Norge, Finland och Danmark. 

Utdrags bestyrkande 
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Krånglar just nu med att få ut bidraget från Leader Östra Skaraborg. Föreningen 
använde Hjo kommun som bank inför att bidraget skulle betalas ut, då Leader inte 
betalar ut bidrag förrän projektet är avslutat. Det är beräknat att 1250 ideella timmar 
minst, lades på att anlägga banan. Föreningen ska ut i vår och röja ris utmed banan. 
Pär blev nyligen utsedd till årets eldsjäl i Sverige, av Svenska discgolfförbundet. Värt 
en applåd! 

§ 6 

Reglemente för Hjo kommuns råd 

Linnea berättade om förslaget till nytt reglemente för råden: 

Hjo kommun har ett antal råd som har som huvudsaklig funktion att inom respektive 
område fungera som ett gränssnitt mellan kommunen och olika delar av 
civilsamhället. Respektive råds ansvarsområde, organisering etc har styrts genom av 
kommunfullmäktige beslutade reglementen för varje råd. Dessa har utarbetats och 
reviderats med olika intervall vilket bland annat medfört att rådens uppdrag, 
organisering med mera kommit att se delvis annorlunda ut. 

För att skapa en större likformighet mellan råden samt tydliggöra deras egentliga 
syfte föreslås att kommunfullmäktige i stället antar ett gemensamt och övergripande 
styrdokument som gäller för samtliga råd. Det ankommer sedan på kommunstyrelsen 
att genom antagande av riktlinjer närmare precisera vad som ska gälla för respektive 
råd. 

En förändring som det nya reglementet medför är att vice ordförande utses av rådet 
och bör utgöras av någon som inte har ett kommunalt förtroendeuppdrag eller är 
anställd av kommunen. Mer information om detta kommer längre fram. 

§7 

Information från Fritidsenheten 

Information från Fritidsenheten hade skickats med kallelsen till ldrottsrådet och 
innehöll information om: 

Rbok: Många föreningar har registrerat sig vilket är en förutsättning för att kunna 
boka lokal eller ansöka om föreningsbidrag. Hanna informerade om att fakturering av 
lokalhyra i fortsättningen kommer att ske månadsvis istället för halvårsvis som 
tidigare. 

Föreningsbidrag: Näst intill alla föreningar har ansökt om aktivitetsbidrag. Påminnelse 
om att ansöka om anläggningsbidraget senast I april. 

Det kommer inom kort att vara möjligt att lämna in nomineringar till Hjo kommuns 
fritids- och idrottspris. Nomineringsmöjligheten stänger 31 mars. 

Sommaridrottsskolan kommer att arrangeras igen. Föreningar som vill vara med får 
höra av sig senast 30 april. 

Utdrags bestyrkande 
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Arrangeras någon påsklovsaktivitet - tipsa Hanna om detta! 

Föreningens dag: Tillsammans med studieförbunden har det diskuterats att arrangera 
en dag för föreningar att visa upp sin verksamhet, i Stadsparken i september. 
Spontana tankar och synpunkter får gärna lämnas till Hanna. Om det blir av kommer 
mer information längre fram. 

Därtill nämndes även Ung i Hjo:s verksamhet, Aktivitetskatalogen och 
omorganisationen inom Kultur, turism och fritid. 

§ 8 

Information från RF SISU 

Anders Johansson från RF SISU Västra Götaland berättade om Sparbanksstiftelsen 
Alfa och att bidrag för 60 000 kr finns att söka även i år. Det kan vara sista året 
bidraget finns för Hjoföreningar. 2023 utbetalades bidrag till Hjobygdens OK, IFK Hjo 
innebandy och Hjo segelsällskap. 

Projektstöd för barn- och ungdomsidrott finns att söka. Områden som går att söka 
inom är: trygghet, delaktighet, glädje, allsidighet och hälsa. Föreningar kan höra av sig 
till Anders för att bolla ideer. 

Att skapa "Trygg idrott" arbetas det mycket med inom idrottssverige och för detta 
finns stor möjlighet att söka bidrag. 

Återstartsstöd finns att söka. 

Idrott hela livet - finns medel att söka om man vill starta verksamhet för seniorer 
(65+). Hjo kommun är för övrigt I av 5 kommuner i VG-regionen som har 
aktivitetsstöd för aktiva från 65 år och uppåt. 

§9 

Presentation av resultatet från LUPP-enkäten 2023 

Hanna berättade om genomförandet av LUPP-enkäten. Var och en fick sedan ta del 
av en sammanfattning av resultatet som det sedan fördes en diskussion kring. 
Reaktioner som lyftes: 

Positivt att så många tränar så ofta. Men då verkar många välja att träna utanför 
föreningsidrotten. Gissningen är att många väljer gymmet och friheten att träna när 
man vill och tillsammans med sina kompisar. 
Kul att så många verkar vilja vistas ute i naturen på sin fritid, orienteringsklubben 
önskar få tag på dem! 
Inslag från Anders Johansson RF SISU: Sedan pandemin har spontanidrottandet ökat 
markant. 
Skrämmande att 17% känner sig otrygga i skolan. 
Man säger ofta att det var bättre förr. Men stök bland ungdomar har förekommit i 

Utdrags bestyrkande 
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alla tider. 
"Vuxna beteenden" kryper längre ned i åldrarna, är en uppfattning. 

§ 10 

Plugg- och rörelsekväll - ett projekt för att främja fysisk aktivitet hos 
ungdomar i Hjo 

5 (6) 

Utifrån diskussioner på ldrottsrådet i november 2023 samt svaren på LUPP-enkäten, 
med särskild fokus på den upplevda stressen pga skolarbete och att föreningar 
upplever att ungdomar prioriterar bort att röra på sig, presenterade Hanna en ide 
med arbetsnamnet Plugg- och rörelsekväll. Iden handlar om att tillgängliggöra 
Guldkrokshallen i direkt anslutning till skoltid för högstadieeleverna, genom att öppna 
upp möteslokalen för de som vill sitta där och plugga, kanske i väntan på träning med 
sin förening eller innan man vill träna på egen hand eller tillsammans med kompisar. 
Det ska vara möjligt att använda gymmet, pingisrummet, kampsportsummet, 
eventuella lediga hallar och området utanför. Det ska finnas billigt och bra mellanmål 
att köpa. Personal i form av ungdomscoacherna från Ung i Hjo finns på plats och 
öppnar lokaler, säljer mellanmål och styr upp träningspass för de som önskar delta på 
något organiserat. Kanske vill några ungdomar träna något tillsammans som de själva 
håller i, t ex volleyboll, vilket då ska vara möjligt. Till vissa Plugg- och rörelsekvällar 
(ca en gång i månaden) kommer en förening på besök och håller i ett prova på-pass 
för de som vill. Anders Johansson berättade att det r möjligt att söka bidrag för ett 
sådant projekt, så att medverkande föreningar kan få ett bidrag för att de ställer upp. 

Reaktionerna från medverkande föreningsrepresentanter var genomgående positiva. 
Förslag lyftes att det är bra om Plugg- och rörelsekväll får komma igång först och 
genomföras några veckor, innan en förening medverkar. Detta för att konceptet kan 
behöva sätta sig och locka deltagare först. 

Ett annat förslag var att föreningsledare och andra vuxna medlemmar föreningarna, 
kan uppmuntras att vistas i Guldkrokshallen vid dessa tillfällen, för att vara en till 
viktig och trygg vuxen på plats. 

Resultatet av LUPP-enkäten presenteras för eleverna på högstadiet måndag 11 mars. 
Tanken är att kort presentera Plugg- och rörelsekväll då och ge eleverna möjlighet 
att svara på om detta kan vara intressant att delta på. Om det blir ett positivt gensvar 
kommer arbetet med att starta Plugg- och rörelsekväll så snart som möjligt. 

§ 11 

Övrigt 

Linnea skickade återigen med påminnelsen om att nominera till Fritid- och 
idrotts priset. 

Anders Johansson: Till sista ldrottsrådet vill vi avsluta med en riktigt bra föreläsning. 
Lämna gärna förslag på vad den ska handla om! 

Utdrags bestyrkande 
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Stellan från Hökensås golfklubb önskade att mötet fortsättningsvis inleds med en 
presentationsrunda av alla på ldrottsrådet. Därför avslutades istället kvällens möte 
med detta. 

§ 12 

Nästa idrottsråd 

Onsdag 24 april, kl.18.30 hos Hökensås Golfklubb. Ordförande Stellan hälsade 
samtliga föreningar välkomna. 

§ 13 

Mötet avslutas 

Ordförande Linnea Hultmark tackade samtliga för deltagande ikväll och avslutade 
mötet. 

Utdrags bestyrkande 


